
                    ZAPISNIK 

9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Studenec,ki je bila 28.9.2024, ob 19. 00 uri,v prostorih 

Krajevnega urada na Studencu 

Prisotni člani sveta: 

Uroš Gorenc, Janoš Janc, Andrej Lisec, Marjan Bizjak, Miha Štajner, Damjana Pirc,Anton 

Gramc,Martin Metelko 

Odsotni člani sveta : / 

Sejo vodi:  Uroš Gorenc – predsednik sveta KS Studenec 

Predsedujoči pozdravi člane sveta ter prične sejo. 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Studenec. 

Predsedujoči prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev. 

Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda                                                                             
2. Pregled zapisnika 8. redne seje sveta, z dne,22.6.2024 
3. Predlogi in pobude investicij za leto 2025 
4. Tekoča dela v KS  
5. Razno 

 

Razprave ni. 

Sklep: 

Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje, z dne,22.6.2024 

 

Ga. Ivačič  poda zapisnik v obravnavo in potrditev . 

Razprave ni. 



Sklep: Pripomb na zapisnik  8. redne seje, z dne,22.6.2024, ni.  V potrjeni vsebini je objavljen na 

spletni strani Občine Sevnica – Krajevna skupnost Studenec. 

Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8) 

Sklep sprejet. 

                                                                                      Ad 3, Ad 4 

Predlogi in pobude investicij za leto 2025 

Tekoča dela v KS 

 

Ker se točki med sabo prepletata  sta bili združeni v eno 

g. predsednik seznani člane o višini proračuna za leto 2025 in sicer je predviden znesek za investicije v 

višini 38.000,00 EUR, skupaj z stroški pluženja, poravnava tekočih obveznosti kot je elektrika, 

komunala , bo proračun v višini 47.547,00 EUR. 

Predvidene investicije: 

- Predlog, da bi imeli javnega delavca skupaj z KS Primož – vsaj trikrat tedensko 

- Razširitev ovinka pri družini Smerdelj 

- V Zavratcih idejni projekt za izgradnjo pločnika, vendar projekt še ni potrjen 

- V Roviščah – obnova mrliške vežice, obzidje okoli cerkve  in obnova fasade na cerkvi 

- Hudo Brezje – razširitev ceste pri družini Metelko Martin – asfaltacija naj bi bila izvedena v 

mesecu oktobru, asfaltacija potrebna čez celo vas Hudo Brezje, potrebno postaviti  vsaj dve 

avtobusni čakalnici in še dodatno javno razsvetljavo, vsaj tri solarne luči 

- Pri družini Fon  v Roviščah naj bi bilo do konca oktobra izpeljana asfaltacija 

- Cesta Impoljca-Studenec, obnovitev  v dolžini 100 m , uredilo se bo večje plombe 

- Studenec – narejena idejna zasnova telovadnice, igrišča in parkirišč 

- V planu postavitev nadstreška pri šoli za avtobusno postajališče – za šolsko ograjo 

- Ureditev križišča Rovišče – Studenec, pridobivanja  soglasja lastnikov in in idejne zasnove 

- Brezovo – vodovod – potrebno pridobiti soglasja krajanov  

- razširitev ceste do Hočevar Mihaele in uredite škarpe pri družini Ratajc 

- Predlog , da bi se uredila pot v Kranjcih- Ambrož – proti Hudemu Brezje 

- V Roviščah  - Mahovne Slavica – pot v dolžini 70 m je vrisana, za strošek asfaltiranja bi 

lastnica prispevala soudeležbo 

- Arto – ureditev kapelice – kajti niso bili izbrani z pobudo na razpisu za participativni proračun 

- Potrebno preveriti  pod katero občina spada cesta Križe-Škocjan, kdo jo mora urejati (preveril 

bo g. Gorenc) 

- V slabem stanju je tudi cesta Križe-Osredek – je pa to velik finančni zalogaj 

- Ponikve – niso bili izbrani na razpisu za participativni proračun, želeli bi nabaviti 6 miz in 

klopi, prav tako bi bilo potrebno nabaviti hidrantno omarico in cevi 

- Prispela je prošnja za finančno pomoč pri obnovi Cerkve na Studencu, sprejet je bil sklep, da 

se finančno pomaga v višini 1.000,00 EUR – sklep je bil že poslan 



- Prošnja za finančno pomoč pri Miklavževanju – sprejet sklep , nakazilo v višini 600,00 EUR 

- Na letošnji razpis za podelitev občinskih nagrad ni bilo nobenih predlogov. 

 

Ad 4 

Razno 

Drugih pripomb in predlogov ni bilo, zato je bila seja zaključena  ob 20.40 uri. 

 

Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                Predsednik sveta KS: 

          Slavica Ivačič                                                                                                      Uroš Gorenc 


